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Bestyrelsesmøde  
  
Dato: 10. december 2024  
Tidspunkt: Kl 18.30 – 21.00 
Sted: Klubhuset – mødelokalet 
 
Bestyrelsen: 
Heidi Selmer Pedersen, Jeannette Würtz, Jens Dalsgaard Hansen, Per Nielsen, Jan 
Schunck, Ann Kristina Elbrønd, Steen Christensen. 
 
Tilforordnede: 
Claus 
 
Afbud: 
Jan 
 
Sekretær / referent: 
Steen 
 

Dagsorden  Referat  
1.Velkomst.  

• Formanden.  
  

• Valg af ordstyrer.  
  

  
Formanden bød velkommen til årets sidste møde. 
 
Jeanette blev valgt. 
   

2. Tilføjelser / ændringer til 
dagsordenen.  
  

 
Medlemsmødet blev overført til punkt 3. 

3. Formanden har ordet.  
Relevant formandsorientering.  

• Spam 
 
 

• Fra Jan 
 
 

• Fra DGU møde 
 
 
 
 

• Regionsgolf  
 
 
 
 
 

  
 
Spammail til bestyrelsen blev drøftet. Der henvises til ”rap-
porter” knappen. Eller brug sletteknappen. 
 
Jan havde sendt orientering ift toilet og hul 6. Strømkabler er 
åbenbart lige blevet lagt ind til toiletbygningen. 
 
Der blev refereret fra møde i DGU. Der er stor tilslutning fra 
målgruppen 19-30 årige. 
Rekruttering blev også drøftet – DGU har meget hjælp at til-
byde klubberne. 
 
Regionsgolf er en privat organisation/turnering som ikke er 
en del af DGU. DGU er inde over disse udfordringer. Skal 
der spilles gratis i regionsgolf på hjemmebanen? Hvor 
mange hold skal vi have? Der er ingen krav om der skal spil-
les om mandagen, mm. 
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• Forsikringer  
 

• Aalborg Håndbold 
 
 
 
 
 

• Medlemsmødet 
 

• Nye skilte 
 

 

• Ændring til sløjfer 
 
 
 
 
Punktet drøftes og besluttes.  
  

Bestyrelsen drøftede de mange temaerne blev drøftet og der 
blev besluttet, at drøfte udfordringerne med Finn Sørensen 
der er tovholder. 
 
Klubbens forsikringer skal gennemgås. 
 
Klubben har i den kommende uge inviteret sponsorerne til en 
Aalborg Håndbold kamp. 
 
Der afholdes en medlemsaften i marts 2025 med spisning og 
foredrag med Aalborg Håndbolds direktør Jan Larsen. 
 
Medlemsmødet blev drøftet og fundet godt.  
 
Bestyrelsen besluttede at arbejde videre med at udskifte / 
forny samtlige skilte på banen i forbindelse med den nye ra-
ting af banen. Greenkeeperne udarbejder forslag til antal og 
type skilte. 
 
Bestyrelsen besluttede, at vi fra sæson 2025 har 2 sløjfer og 
ikke ”forni og bagni”. 
Forslag til navnene på de 2 sløjfer sendes til medlemmerne 
til inspiration og konkurrence.  
De valgte sløjfe navne offentliggøres på generalforsamlingen 
i 2025. 
  

4. Ung seniormedlemskab. 

• Skal vi følge trenden i an-
dre golfklubber? 

•  
Formanden uddyber på mødet. 
 
 
 
 
Punktet drøftes og besluttes.  
 

 
Formanden orienterede fra andre omegnsklubbers beslutnin-
ger. Ligeledes om antal spillede runder på vores bane i for-
hold til alder. 
 
Bestyrelsen drøftede konsekvenserne ved at indføre dette 
medlemskab. 
 
Punktet benævnes fremover formodentlig ”nye unge golfere” 
og skal være et fast punkt på de kommende bestyrelsesmø-
der. 
 

5. Økonomi.  
• Månedsrapporten sendes 

til bestyrelsen inden mø-
det.  

• Kassereren kommenterer 
generelt og i forhold til de 
enkelte udvalg.  
 

Punktet drøftes og besluttes.  
  

  
Kassereren gennemgik den økonomiske situation for 2024 
og forventningerne til 2025. 
 
Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 
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6. Bestyrelsens arbejde / op-
gaver. 

• Drøftelse i forhold til be-
styrelsens (drift)opgaver. 
Hvordan kommer vi væk 
herfra og frem til at være 
bestyrelse. 

 
Punktet drøftes og besluttes 
 

 
 
Bestyrelsen godkendte / besluttede det af kassererens frem-
sendte oplæg. 
 
De enkelte udvalg arbejder videre med at beskrive sine om-
råde. 

7. Begynderhold m.m. 
AK uddyber på mødet i forhold 
til: 

• Begynderhold samt orga-
nisering i 2025. 

• Evaluering og fremtidig 
organisering. 

 
Punktet drøftes og besluttes.  
 

 
På baggrund af evalueringen for sæson 2024, omorganise-
res begynderundervisningen og fadderunderne fra næste 
sæson. 
  

8. Fonde – bæredygtighedsvi-
sion. Fast punkt indtil videre.  
  
Punktet drøftes og tages til efter-
retning / besluttes.  
  

  
Blev udsat til næste møde med bemærkning om, at der er 
ansøgninger på vej.  
Blandt andet en simulator til gavn for medlemmerne. 
  
   

9. Årshjul 2024 / 2025 – Fast 
punkt.  
Gennemgang af de kommende 
aktiviteter.  
  
Punktet drøftes og besluttes.  
  

 
Blev udsat til næste møde. 

10.  Medlemsudvikling.  
• Fast punkt til drøftelse og 

beslutning.  
  
Punktet drøftes og tages til efter-
retning.  
  

  
 Blev udsat til næste møde. 
  
  

11. Eventuelt  
 Punktet bortfalder i forhold til 
punkt 6. 
  

 
Punktet slettes fremover fra dagsordenen. 
  

 


